
 
ÄR VI MÄNNISKOR DÅ? 
 
En tanke om shopping och överflöd. 
 
Att längta efter något är en viktig drivkraft i livet. 
 
För att längta behövs fantasi så att man kan drömma om hur det vore om man fick det åtrådda. 
 
Att alltid lyckas skaffa det man längtar efter gör att behovet av att fantisera minskar. 
 
Såvitt jag har förstått är fantasin en av de sakerna som särskiljer människor från andra varelser. 
 
Om vi avvecklar fantasin, är vi fortfarande människor då? 
 
/Dicken Hedrenius  
 
 
 
 
 
 


